

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BANK OF JORDAN Date: 26-07-2023 11:12:48 AM Subject: Executive Management</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاردن التاريخ: AM 11:12:48 2023-07-26 الموضوع: الادارة العليا التنفيذية</p>
<p>Kindly be informed that the Central Bank of Jordan has approved the appointment of Miss. (Raghad Nabeel Talib Al Aloosi) as Chief Executive Officer – Bank Of Jordan / Iraq Branch (Acting) as of 24/07/2023, as stated in their letter number 10/2/12729 date (20/07/2023) &amp; received by bank of Jordan on 23/07/2023</p>	<p>نود اعلامكم بعدم ممانعة البنك المركزي على تكليف الفاضلة (رغد طالب نبيل الالوي) – الرئيس التنفيذي/لفرع البنك في العراق (تكليف) وذلك اعتباراً من تاريخ 24/07/2023، استناداً الى كتاب البنك المركزي رقم 10/2/12729. والمستلم بتاريخ 2023/07/23</p>
<p>23-07-2023</p>	<p>23-07-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سوزان قاسم</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سوزان قاسم</p>